
本刊检索  GO 

       高级检索 检索说明

首 页 关于我们 投稿指南 征订服务 诚邀合作  留 言 

现代图书情报技术  2013, Vol. 29  Issue (7/8) :1-12    

数字图书馆 最新目录 | 下期目录 | 过刊浏览 | 高级检索 << | Next Articles >>

3O会聚网站数据特性分析

高丽1, 周津慧2,3, 刘雅静2

1. 西安电子科技大学经济与管理学院 西安 710071; 
2. 中国科学院国家科学图书馆 北京 100190; 
3. 中国科学院软件研究所 北京 100190

Gao Li1, Zhou Jinhui2,3, Liu Yajing2

1. School of Economics & Management, Xidian University, Xi'an 710071, China;
2. National Science Library, Chinese Academy of Sciences, Beijing 100190, China;
3. Institute of Software, Chinese Academy of Sciences, Beijing 100190, China

● 摘要  
● 参考文献  
● 相关文章  

  

Download: PDF (1098KB)   HTML (1KB)   Export: BibTeX or EndNote (RIS)      Supporting Info 

摘要 以发表于《现代图书情报技术》2013年第2期中"开放获取、开放知识、开放创新推动开放知识服务模式——3O会聚与研究图书

馆范式再转变"一文为背景,在对具有3O会聚特征的国内外网站进行调查、整理、分析的基础上,总结3O资源的覆盖性、开放程度、可

计算性及再利用等特性,为读者了解和使用3O会聚平台特性提供参考。
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Abstract： This paper is based on the paper "Open Access, Open Knowledge, Open Innovation Pushes for Open 
Knowledge Services——3O Convergence and a New Paradigmatic Shift for Research Libraries" published in the 

second issue of New Technology of Library and Information Service in 2013. On the basis of investigation, sorting 
and analysis for the websites which own the characteristics of 3O convergence at home and abroad, this paper 
summarizes the coverage, openness, computability, and re-use features of 3O resource, providing the reference 
for readers to understand and use the characteristics of 3O convergent platforms. 
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